
Mesto Prešov hostilo zasadnutie správnej rady
Fondu na podporu športu
Správna rada Fondu na podporu športu absolvovala  výjazdové zasadnutie v Prešove, čím ukončila sériu
výjazdových rokovaní po krajských mestách Slovenskej republiky. Členovia správnej rady sa zaujímali aj o
športové infraštruktúrne zámery v Prešove.„Som nesmierne rád, že sa nám podarilo dokončiť výjazdové
rokovania po všetkých krajských mestách na Slovensku a sadli sme si za jeden stôl so zodpovednými
zástupcami významných projektov športovej infraštruktúry v Prešove a okolí,“ skonštatoval Ladislav Križan,
predseda správnej rady Fondu na podporu športu. Správna rada Fondu na podporu športu rokovala v plnom
zložení, už aj s novovymenovanými členmi - Miroslavom Lažom, generálnym sekretárom Slovenského zväzu
ľadového hokeja a Patrikom Hrbekom, riaditeľom právneho oddelenia Slovenského olympijského
a športového výboru.Na februárovom rokovaní sa okrem členov správnej a dozornej rady zúčastnili aj
poprední predstavitelia prešovského regiónu, aby predostreli históriu stav a perspektívy miestnej športovej
infraštruktúry. Na rokovaní sa, okrem primátora mesta Prešov Františka Oľhu, zúčastnil aj jeho druhý
zástupca Peter Krajňák, odborný referent pre šport Michal Semančík a Ľuboš Micheľ, predseda
predstavenstva 1. FC Tatran Prešov.„Možnosť predniesť projekty mesta na pôde prijímacej sieni Mestského
úradu Prešov, považujem za významný krok vo vzájomnej spolupráci. Spolu s pánom viceprimátorom
Petrom Krajňákom sme odprezentovali naše strategické ciele v rozvoji športovej infraštruktúry na najbližšie
obdobie. Predstavili smeprojekty, ktoré sa budú uchádzať o podporu z fondu na podporu športu už v tomto
roku a zároveň sme predstavili víziu a možnosti financovania športovej infraštruktúry na roky 2024
a 2025. Vnímame obrovský záujem zo strany verejnosti o rozvoj športového zázemia a pevne verím, že
vďaka súčinnosti sa nám podarí naše zámery aj zrealizovať,“ povedal primátor mesta Prešov František Oľha.
„Je to veľká česť, že si na toto dôležité zasadnutie správna rada Fondu na podporu športu zvolila naše mesto.
Počas týchto dvoch dní - v prvý deň sa uskutočnila prehliadka športovísk, na druhý deň bolo samotné
rokovanie správnej rady  - som viedol viacero zaujímavých rozhovorov, ktoré môžu dopomôcť
k efektívnejšej komunikácii medzi oboma stranami. Pre mesto Prešov je veľká nádej, že v horizonte
najbližších 4 rokov, pokiaľ budeme systematicky pripravení a budeme mať jasnú koncepciu, získame
finančné prostriedky pre viaceré športoviská a tým vytvoríme priestor na podporu viacerých športov v našom
meste,“ uviedol druhý viceprimátor mesta Prešov Peter Krajňák. Zámery rozvoja športovej infraštruktúry
v regióne predniesli predstavitelia Prešovského samosprávneho kraja – Jozef Kanuščák, podpredseda PSK
a Lýdia Budziňáková, vedúca odboru majetku a investícií PSK „Samospráva nastavila krátkodobé aj
dlhodobé plány smerom k realizovateľnosti projektových zámerov. V aktuálnej výzve by sme sa chceli
uchádzať s projektom výstavby telocvične pri gymnáziu T. Vansovej v Starej Ľubovni,“ prezentovali
zástupcovia Prešovského samosprávneho kraja.V rámci prehliadky regionálnej športovej infraštruktúry
navštívili členovia správnej rady miesto výstavby Futbal Tatran Arény, ktorá by mala tvoriť súčasť
hostiteľských športovísk európskeho šampionátu futbalistov do 21 rokov v roku 2025. Zástupcovia
samosprávy aj fondu prerokovali možnosti realizácie a financovania projektu. Odprezentovaný bol aj
futbalový štadión v Jazdeckom areáli, ktorý má výhľadovo predstavovať tréningovú bázu regiónu.
V jeho blízkosti sa nachádza aj ihrisko s umelou trávou v areáli ZŠ Prostějovská, ktoré bolo otvorené koncom
minulého roka aj vďaka podpore FNPŠ. Ďalšou z priorít prešovskej samosprávy je revitalizácia areálu ZŠ
Kráľovnej pokoja, kde je plánovaná výstavba športovísk pre plážové športy, ako aj obnova atletického
zázemia.Členovia správnej rady mali možnosť navštíviť aj zimný štadión, ako aj miesto plánovanej výstavby
tréningovej hokejovej haly i mestskej plavárne. Zároveň si pozreli jediný funkčný velodróm na Slovensku
a zmapovali zmodernizovanú športovú halu Prešovskej univerzity i Tatran Handball Arenu.Text a foto:
fnps.sk


